
Nurzec-Stacja, dnia 23 września 2019 r.

P R O T O K O Ł Nr VII/2019
z VII Sesja Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 23 września 2019 r.

Obrady  VII  sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  odbyły  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu
Gminy w Nurcu-Stacji.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1305.

Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 15 radnych.

Radni obecni:

1. Olesiński Zbigniew Mirosław            
2. Podbielski Zenon                                
3. Wojtkowski Wojciech                                                           
4. Pawłowski Roman                              
5. Szpański Jan                                        
6. Bartosiuk Mieczysław                         
7. Leoniuk Tomasz                                  
8. Grzyb Kamil                                       
9. Putko Aleksander                               
10. Jurczak Izabela Marzena   
11. Jaroszuk Anna                 
12. Olesiuk Jerzy  
13. Dubiński Aleksander    
14.Wiktoruk Grzegorz
15. Wakuluk Irena                                
/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1.

Spoza Rady w sesji udział wzięli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
3/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
4/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja,
5/ Sołtysi.

Obradom VII sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący
Rady Gminy. 

Do punktu 1-go

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w sesji
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować uchwały
Rada Gminy. 

Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z VI sesji wyłożony był do wglądu
radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi do protokołu.
Zapytał, czy są uwagi do protokołu z VI sesji Rady Gminy?

Uwag do protokołu z VI sesji Rady Gminy nie wniesiono.



W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

W wyniku  jawnego  głosowania  protokół  z  VI  sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  został
przyjęty  jednogłośnie  15  głosami  za,  w  głosowaniu  udział  brało  15  radnych.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2. 

Do punktu 2-go

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił porządek
obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady.
4. Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze.
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2018/2019.
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.
2) Zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
3) Załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja.
4) Zmieniających statuty sołectw położonych na terenie Gminy Nurzec-Stacja.
5) Zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w Zespole

Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja.
6) Stwierdzenia  zakończenia  działalności  dotychczasowego  Gimnazjum  Publicznego  w

Nurcu-Stacji.
7) Projekt uchwały w sprawie wzoru o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego.

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad.

Radna,  Pani  Irena  Wakuluk –  zaproponowała  dodanie  do  porządku  obrad  punktu  rozpatrzenie
możliwości budowy placu zabaw przy przedszkolu w Nurcu Stacji.

Radny, Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jest to petycja,
która zostanie omówiona w punkcie sprawy różne i wole wnioski. Petycja zostanie rozpatrzona na
komisji i przekazana do Dyrektora Szkoły.

Do punktu 3-go:

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady
przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy.
(Informacja o realizacji uchwał w załączeniu)  Zał. Nr 3.

W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania: 
- Wszystkie uchwały podjęte przez Rade Gminy na ostatniej sesji zostały przesłane do organów
kontrolnych i  na chwile  obecną nie wniesiono do nich uwag. Ostatnia sesja Rady Gminy była
jednocześnie oficjalnym otwarciem Biblioteki Publicznej na terenie naszej Gminy w Nurcu-Stacji.
Chciałbym serdecznie podziękować wszystkim osobom, które uczestniczyły w tym ważnym dla
nas wydarzeniu.  



- Firma PKP realizuje swoje inwestycje związane z obszarem wokół dworca PKP. Między innymi
został wyremontowany jeden peron, trwa odbudowa kładki przez tory oraz podjazd przystosowany
dla  osób  niepełnosprawnych,  który  połączy  jednocześnie  poczekalnie  z  deptakiem,  ponad  to
zostaną naprawione przejazdy kolejowe na terenie naszej gminy. Firma PKP deklaruje, że w tym
roku  zostaną  zakończone  prace.  Jako  gmina  staramy  się  poprawić  ten  obszar  pod  względem
estetycznym  dlatego  też  wybudowaliśmy  wiatę  przystankową.  Okres  naborów  wniosków  na
dofinansowanie  na  zabytki  jest  do  końca  listopada  bieżącego  roku,  dlatego  staraliśmy się  aby
Firma  PKP odstąpiła  nam  nieruchomość  wieży  ciśnień.  W  ubiegłym  tygodniu  otrzymaliśmy
informacje, że Dyrektor Główny PKP wyraził zgodę na odstąpienie nieruchomości od przetargu.
Jeżeli dojdziemy do porozumienia w drodze negocjacji przejmiemy ten budynek. 

-  Zakończony został remont drogi w miejscowości Klukowicze. Jest to droga powiatowa, dlatego
my jako Gmina również dołożyliśmy się do tej inwestycji. Między czasie zakończył się przetarg na
połączenie drogi Żurobice-Żerczyce.  Zarząd Dróg Powiatowych rozstrzygnął przetarg i  wyłonił
wykonawcę.  W  związku  z  tym  już  niedługo  rozpoczną  się  prace  na  tym  odcinku  drogi.
Otrzymaliśmy również dofinansowanie na drogę w miejscowości Werpol, ogłosiliśmy przetarg i
czekamy na rozstrzygnięcie. Mamy nadzieję, że już niedługo zrealizujemy tą inwestycje. Na 2020
rok złożonych zostało 5 wniosków na dofinansowanie i mamy nadzieję, że chociaż jeden wniosek
zostanie  pozytywnie  rozpatrzony.  Dotyczy  to  miejscowości  Siemichocze,  Werpol,  Zabłocie,
Chanie-Chursy  oraz  Nurzec-Stacja  ulica  Drzewna,  Akacjowa,  Księdza  Jana  Pawlonki.
Otrzymaliśmy  środki  finansowe  od  Nadleśnictwa  w  Nurcu-Stacji  w  kwocie  20  tys.  zł,  które
wykorzystaliśmy na naprawienie części dróg żwirowych w obrębie Lasów Państwowych. 

- Z dniem 1 lipca 2019 roku za zadłużenie podatkowe przejęliśmy część zabudowań Spółdzielni
Kółek Rolniczych i jesteśmy teraz prawnym właścicielem całego budynku biurowego. Chciałbym
przenieść  Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  na  tą  część  nieruchomości.  Mam nadzieję,  że
Urząd  Pocztowy  pozostanie  dalej  w  tym  samym  miejscu.  Najlepszym  rozwiązaniem  będzie
oddzielne wejście. Zakończyliśmy także realizacje projektu Senior Plus. Pomieszczenia w byłej
bibliotece zostały przystosowane dla członków projektu.

-  Otrzymaliśmy samochód strażacki  do  OSP Siemichocze.  W następnym roku  planowany jest
zakup samochodu do OSP w Nurcu-Stacji.

-  Poinformował,  że  petycja  dotycząca  placu  zabaw  przy  Przedszkolu  zostanie  pozytywnie
rozpatrzona. Należałoby przeznaczyć środki budżetowe na 2020 rok oraz wnioskować o środki
zewnętrzne, aby tą inwestycje zrealizować. Trzeba się skupić przede wszystkim na podstawowym
sprzęcie oraz na bezpieczeństwie dzieci.

Przewodniczący Rady Pan Zenon Podbielski ogłosił 10 minutową przerwę w związku z 
problemem technicznym.

Wznowienie obrad.

Do punktu 4-go:

Informację  o  realizacji  budżetu  gminy za  I  półrocze  2019 r.  przedstawiła  Pani  Maria
Szatyłowicz - Skarbnik Gminy.



Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do informacji o realizacji budżetu gminy za I półrocze przedstawił Pan Jan Szpański –
Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu)  Zał. Nr 4.

Dyskusja:

Radny, Pan Jerzy Olesiuk –zapytał, na jakie konto księguje się za wynajem świetlicy, które sołtysi
wpłacają  do  urzędu?  Do  którego  roku  będzie  opłata  za  monitoring  składowiska?  Utrzymanie
czystości ulic czy to dotyczy tylko ulic w miejscowości Nurzec-Stacja czy również wsi, między
innymi koszenie poboczy? 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że jeśli chodzi o dochody z tytułu
wynajmu świetlic mieszczą się one w załączniku realizacja dochodów budżetowych gminy i są to
dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych. Jest to informacja ogólna w skali gminy za
wynajem wszystkich naszych pomieszczeń, budynków. Przez 30 lat jesteśmy zobligowani do opłat
za  monitoring  składowiska.  Wszystkie  kosze,  śmietniki,  które  mamy  na  ulicach  wchodzą  do
utrzymania czystości ulic, natomiast nie wchodzi tutaj koszenie poboczy. Koszenie poboczy jest
zawarte w rozdziale 616 paragraf 4300 drogi publiczne gminne. 

 Uwag do omawianej informacji nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie informacji o realizacji budżetu gminy za I półrocze.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15
radnych Rada przyjęła  informacje o realizacji  budżetu gminy na I  półrocze.        (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 5-go:

Informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych za  okres  roku szkolnego  2018/2019
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  okres  roku  szkolnego
2018/2019 przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej
(opinia w załączeniu)  Zał. Nr 5.

Dyskusja:

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, co jest przyczyną wzrostu kosztów utrzymania z roku na rok 
oświaty?

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że uczniów ubywa, budynek jest ten 
sam, koszty utrzymania rosną. Subwencja oświatowa jest zmniejszana, a wydatki wzrastają.

 Uwag do omawianej informacji nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2018/2019.



W wyniku  jawnego  głosowania  14  głosami  za,  1  głosem przeciw,  w głosowaniu  brało
udział 15 radnych, Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku
szkolnego 2018/2019.       (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 6-go:

Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz– Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji  Problemowo-
Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 6.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15
radnych,  Rada  przyjęła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu.     (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

 (Uchwała Nr VII/51/2019 w załączeniu) Zał. Nr. 7.

Do p. punktu 2-ego:

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok przedstawiła Pani Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok przedstawił Pan
Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 8.

Dyskusja:

Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  zapytał,  o  zapis  dotyczący  nabycia  wieży  ciśnień  od  PKP  i
opracowanie dokumentacji modernizacji czy jest znany stan techniczny, czy jest to tylko projekt?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy– poinformował, że stan techniczny wieży jest w opłakanym
stanie.  Mamy dwa wyjścia  możemy tego  nie  przejmować,  albo  próbować zrealizować kolejną
ważną inwestycje tak jak remont Dworca PKP. Uważam, że jest to historia Nurca i należałoby to
ocalić.   Przede  wszystkim należałoby nieruchomość zabezpieczyć  przed działaniem warunków
atmosferycznych. Dostaliśmy informację, że firma PKP chce sprzedać wieże. Zwróciliśmy się o
szybkie podejmowanie decyzji, ponieważ w 2020 roku nie widzę możliwości pozyskania środków
finansowych na dofinansowanie. Mam nadzieję, że jak złożymy wniosek w  roku bieżącym to w
połowie  czerwca  sprawa  się  rozstrzygnie.  Na  dzień  dzisiejszy  budynek  nie  został  przez  nas
przejęty, ale w tym tygodniu podpiszemy stosowny dokument z PKP i w wyniku rokowań zostanie
sporządzony akt notarialny. 



Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady – poinformował, że wieża nie posiada oryginalnego
pokrycia dachu i brakuje dwóch kondygnacji. Wieża nie tylko służyła do pompowania wody, ale
również  miała  cel  obronny.  Najważniejszy  będzie  głos  konserwatora  czy  zadecyduje  o  całej
rekonstrukcji czy tylko o zabezpieczeniu budynku, aby tylko go utrzymać.

Radny, Pan Aleksander Putko – zapytał, czy stać Urząd Gminy na taką inwestycje? 

Pan Piotr  Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował,  że na chwilę  obecną nas stać,  później  nie
koniecznie. Środki unijne kończą się w 2019/2020 roku i zaczyna się nowy okres programowania.
Jeżeli teraz nie dostaniemy środków to później nie dostaniemy w ogóle na remont wieży. Uważam,
że pieniądze są warte tego, aby zobaczyć całą odbudowę Nurca. Nie możemy dopuścić, aby tak
cenny zabytek został zrujnowany. 
 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, 2 głosy wstrzymujące, w głosowaniu brało
udział  15 radnych,  Rada przyjęła  uchwałę  w sprawie  zmian  w budżecie  gminy na 2019 rok..
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr VII/52/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 9.
 
Do p. punktu 3-go:

             Skargę na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Kamil Grzyb –
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
/Skarga w załączeniu/ Zał. Nr 10.

              Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność
Wójta Gminy przedstawił Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11.

Dyskusja:

Radny,  Pan  Tomasz  Leoniuk  –  zaproponował,  żeby  ustalić  konkretny  dzień  i  godzinę
przyjmowania interesantów.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że:
-  interesantów przyjmuje w każdy dzień pracy Urzędu, a w dniu wizyty Skarżącego zaistniała
potrzeba  wyjazdu.  Wysłuchał  pokrótce  Skarżącego  lecz  na  wstępie  poinformował  go  o
dysponowaniu krótkiego czasu.  Skarżący przychodzi  zbyt  często  z tymi samymi problemami i
chciałby rozmawiać godzinami na co nie pozwalają inne, ważne sprawy, które wiążą się z nagłymi
i pilnymi wyjazdami.

- w przeprowadzonej wówczas rozmowie poinformował Skarżącego, że na chwilę obecną nie mogą
być wykonane jego wnioski. Na tę wiadomość Skarżący oznajmił, że napisze skargę. Na chwile
obecną są  już  kolejne  dwie  skargi  z  których jedna  dotyczy Przewodniczącego  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji, druga kolejna dotyczy mojej osoby.

            Projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.



Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się,
w głosowaniu udział  brało 15 radnych Rada podjęła  uchwałę  w sprawie załatwienia skargi  na
działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/53/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 12. 

Do p. punktu 4-go:

            Projekty uchwał zmieniających statuty sołectw położonych na terenie Gminy Nurzec-Stacja
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

            Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektów uchwał  zmieniających statuty  sołectw  położonych na  terenie  Gminy
Nurzec-Stacja przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr. 13.

Podpunkt 4.1:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Augustynka
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Augustynka. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/54/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 14. 

Podpunkt 4.2:
       
             Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Borysowszczyzna przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Borysowszczyzna. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/55/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 15.

 Podpunkt 4.3:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Chanie-Chursy
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.
             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Chanie-Chursy. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.



/Uchwała Nr VII/56/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 16. 

Podpunkt 4.4:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Grabarka
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Grabarka.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/57/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 17.

 Podpunkt 4.5:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Klukowicze
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Klukowicze. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/58/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 18. 

Podpunkt 4.6:
       
             Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Klukowicze-Kolonia przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Klukowicze-Kolonia. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/59/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 19. 

Podpunkt 4.7:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Litwinowicze
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Litwinowicze. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/60/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 20. 

Podpunkt 4.8:
       



             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Moszczona
Pańska przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Moszczona Pańska. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/61/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 21. 

Podpunkt 4.9:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Nurczyk
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Nurczyk.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/62/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 22. 

Podpunkt 4.10:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Nurzec
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Nurzec.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/63/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 23. 

Podpunkt 4.11:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Nurzec-Kolonia
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Nurzec-Kolonia. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/64/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 24. 

Podpunkt 4.12:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Nurzec-Stacja
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.



             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Nurzec-Stacja. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/65/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 25. 

Podpunkt 4.13:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Siemichocze
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Siemichocze. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/66/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 26. 

Podpunkt 4.14:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Sokóle
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Sokóle.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/67/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 27. 

Podpunkt 4.15:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Stołbce
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Stołbce.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/68/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 28. 

Podpunkt 4.16:
       
             Projekt  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Sycze
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Sycze.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/69/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 29. 



Podpunkt 4.17:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Szumiłówka
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  sołectwu
Szumiłówka. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/702019 w załączeniu/ Zał. Nr 30. 

Podpunkt 4.18:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Tymianka
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Tymianka.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/71/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 31.

 Podpunkt 4.19:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Werpol
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Werpol.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/72/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 32. 

Podpunkt 4.20:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Wólka
Nurzecka przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Wólka
Nurzecka. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/73/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 33. 

Podpunkt 4.21:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Wyczółki
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.



             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Wyczółki.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/74/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 34. 

Podpunkt 4.22:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Zabłocie
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Zabłocie.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/75/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 35. 

Podpunkt 4.23:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Zalesie
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Zalesie.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/76/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 36. 

Podpunkt 4.24:
       
             Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Żerczyce
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

             Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

             W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Żerczyce.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VII/77/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 37. 

Do p. punktu 5-ego:

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  regulaminu  wynagrodzenia  nauczycieli
zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  prowadzonym  przez  Gminę  Nurzec-Stacja
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski– Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do projektu  uchwały  zmieniającej  uchwalę  w  sprawie  regulaminu  wynagrodzenia
nauczycieli  zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  prowadzonym  przez  Gminę
Nurzec-Stacja przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.



(opinia w załączeniu) Zał. Nr 38.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  regulaminu  wynagrodzenia  nauczycieli
zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15
radnych,  Rada  przyjęła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  regulaminu
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym przez
Gminę Nurzec-Stacja.     (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

 (Uchwała Nr VII/78/2019 w załączeniu) Zał. Nr. 39.

Do p. punktu 6-ego:

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum
Publicznego w Nurcu-Stacji przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski– Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności
dotychczasowego  Gimnazjum  Publicznego  w  Nurcu-Stacji  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 40.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum
Publicznego w Nurcu-Stacji.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15
radnych,  Rada  przyjęła  projekt  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności
dotychczasowego  Gimnazjum  Publicznego  w  Nurcu-Stacji.      (Protokół  z  głosowania  w
załączeniu)  Zał. Nr 2.

 (Uchwała Nr VII/79/2019 w załączeniu) Zał. Nr. 41.

Do p. punktu 7-ego:

Projekt uchwały w sprawie wzoru o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego przedstawił
Pan Krzysztof Staniszewski– Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do projektu  uchwały  w  sprawie  wzoru  o  wypłatę  zryczałtowanego  dodatku
energetycznego  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji  Problemowo
Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 42.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie  wzoru o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15
radnych,  Rada przyjęła  projekt  uchwały  w sprawie  wzoru o wypłatę  zryczałtowanego dodatku
energetycznego .     (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

 (Uchwała Nr VII/80/2019 w załączeniu) Zał. Nr. 43.



Do punktu 7-go:

Sprawy różne i wolne wnioski

Pan  Zenon  Podbielski,  Przewodniczący  Rady  Gminy–  przedstawił  petycje  w sprawie  remontu
placu zabaw przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym.

Pani Monika Kryńska – poinformowała,  że plac zabaw jest w opłakanym stanie, a po kontroli
zostało  bardzo  dużo  zabawek  zamkniętych.  Plac  jest  bardzo  duży  i  można  by  było  go
zagospodarować tym bardziej, że od tylu lat nic się nie zmieniło.

Radny, Pan Mieczysław Bartosiuk – przedstawił, że wyszedł z inicjatywą do państwa sołtysów, aby
pomogli  mieszkańcom Borysowszczyzny wykończyć świetlice.  Poinformował,  że  jeździ  z  radą
sołecką na zebrania do innych wsi na których mieszkańcy robią głosowanie dotyczące przekazania
środków funduszu sołeckiego na ich sołectwo.  Na zebraniu wiejskim w Żerczycach Pan Wójt
zadeklarował, że wszystkie wnioski, które będą zawierały przekazanie środków na inne sołectwo
zostaną odrzucone. 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że jest dalej za tym aby nie rozbijać 360 tys. zł
przeznaczonych na  sołectwa,  ponieważ  należy  kierować te  pieniądze  tam gdzie  są  najbardziej
potrzebne. Tematem wspólnego przedsięwzięcia jest wspólna realizacja i korzystanie z tego dwóch,
trzech czy czterech wsi. Poinformował, że nie można pożyczać pieniędzy z funduszu sołeckiego na
drugą wieś. Nie mamy deklaracji, że za rok pieniądze zostaną oddane i czy fundusz sołecki będzie,
czy ustawodawca lub rada go nie zniesie. Fundusz Sołecki to nie jest instytucja pożyczkowa, a
pożyczanie w tym przypadku jest niezgodne z prawem. Sołectwa powinny przeznaczać środki tam
gdzie jest największa potrzeba. Pan Zenon Podbielski, Przewodniczący Rady Gminy – poprosił
Pana Wójta, aby Radca Prawny wydał opinie na temat funduszów sołeckich.

Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  zapytał,  gdy  złożony wniosek sołectwa  w sprawie  przeznaczenia
środków  funduszu  sołeckiego  zostanie  odrzucony  przez  Pana  Wójta  to  pieniądze  zostają  w
Urzędzie Gminy czy wniosek jest do ponownego rozpatrzenia? 

Pan  Piotr  Jaszczuk,  Wójt  Gminy  –  poinformował,  gdy  wniosek  zostanie  odrzucony  to  każde
sołectwo ma prawo odwołać się do Rady Gminy.

Radny, Pan Aleksander Putko  - powrócił do tematu zabezpieczenia dwóch studni w Klukowiczach.

Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy – poinformował, że znajdują się one na pasie drogi powiatowej
więc informacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych. 

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – zapytał czy jest już informacja dotycząca świetlicy w Syczach, czy
mieszkańcy już mogą przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego w tym kierunku? 

Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy – poinformował, że na dzień dzisiejszy nie mamy pozwolenia,
żeby wejść do budynku. Wyjaśnił, że nie wiadomo kiedy zapadnie decyzja, ale miejmy nadzieję, że
Wojewoda  rozpatrzy  odwołanie  i  do  końca  roku  otrzymamy  rozstrzygnięcie.  Należałoby
przeznaczyć  fundusz  sołecki  na  takie  przedsięwzięcie,  które  dałoby  się  zrealizować  na  dzień
dzisiejszy. 

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – poinformował, że w miejscowości Moszczona Pańska została zalana
przepompowania wody w wyniku tego strzaskał asfalt na długość około 10-15 metrów o szerokości
1,5 metra. Czy Gmina interweniowała w tej sprawie? 



Pan Piotr Jaszczuk, Wójt Gminy – wyjaśnił, że nie posiadamy do tego odpowiedniego sprzętu ani
ludzi, aby to naprawić. Natomiast przedsiębiorstwo, które realizuje tego typu inwestycje ma pełen
pakiet zamówień, a takie małe odcinki drogi nie chce realizować. Mam nadzieję, że gdy wyłonimy
wykonawcę na Werpol to w ramach współpracy firma ta przyjedzie i naprawi ten odcinek. 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał o otrzymaną informację odnośnie wywozu nieczystości? 

Pan  Piotr  Jaszczuk,  Wójt  Gminy  –  poinformował,  że  na  dzień  dzisiejszy  jest  jedno
przedsiębiorstwo, które ma koncesje i może świadczyć usługi z zakresu wywożenia nieczystości
płynnych. 

Pan Krzysztof Staniszewski, Sekretarz Gminy – zwrócił się do radnych i sołtysów, że Gmina chce
ustalić projekt herbu gminy. Podjęto już działania w kierunku  wypracowania herbu przy pomocy
ogłoszonego konkursu na projekt wizerunku herbu gminy. Zaprasza serdecznie na naszą stronę
internetową do zapoznania się z ogłoszeniem. 

Do punktu 8-go:

Zamknięcie obrad.

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon
Podbielski zamknął obrady VII sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady
Jowita Radzikowska                                                                      Zenon Podbielski
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